
Zápisnica č. 02/2015 
zo zasadnutia  AS FPV UMB zo dňa 25.2.2015 

 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny (z 12 členného AS FPV počet zúčastnených 10). 
Program: 
1. Návrh dekanky FPV UMB na vymenovanie členov Vedeckej rady FPV UMB v Banskej Bystrici. 

2. Harmonogram štúdia na FPV UMB pre akademický rok 2015/2016 (predkladá prodekanka pre 

pedagogickú činnosť a sociálnu starostlivosť o študentov). 

3. Rôzne 

Predsedkyňa  AS FPV UMB doc. Očkajová privítala prítomných na dnešnom rokovaní a informovala 
o bodoch programu. 
 
K bodu č. l: 
Dekanka Kmeťová prezentovala návrh interných a externých členov VR FPV UMB a vysvetlila 
algoritmus jej zloženia. Ústne predstavila hlavne externých členov vedeckej rady. Zloženie VR FPV 
UMB je nasledovné: 
doc. RNDr. Jarmila Kmeťová, PhD. – predseda 
prof. RNDr. Ján Spišiak, DrSc. – podpredseda 
Interní členovia: 
prof. RNDr. Peter Andráš, CSc. 
prof. RNDr. Peter Bitušík, PhD. 
prof. PaedDr. Milan Ďuriš, CSc. 
doc. RNDr. Alfonz Gajdoš, PhD. 
prof. RNDr. Pavol Hanzel, CSc. 
prof. RNDr. Stanislav Holec, PhD. 
doc. RNDr. Miroslav Medveď, PhD. 
prof. RNDr. Roman Nedela, DrSc. 
prof. RNDr. Ľubomír Snoha, DSc., DrSc. 
doc. RNDr. Ladislav Tolmáči, PhD. 
prof. RNDr. Gejza Wimmer, DrSc. 
prof. Ing. Ján Zelený, CSc. 
 
Externí členovia: 
prof. RNDr. Igor Hudec, CSc.  Prírodovedecká fakulta UPJŠ Košice 
prof. Ing. Karol Matiaško, PhD.  Fakulta riadenia a informatiky ŽU Žilina 
prof. RNDr. Jozef Noga, DrSc.  Prírodovedecká fakulta UK Bratislava 
prof. PhDr. Gabriela Petrová, CSc. Pedagogická fakulta UKF Nitra 
doc. RNDr. Gabriel Semanišin, PhD. Prírodovedecká fakulta UPJŠ Košice 
doc. RNDr. Milan Trizna, PhD.  Prírodovedecká fakulta UK Bratislava 
prof. RNDr. Libor Vozár, CSc.  Fakulta prírodných vied UKF Nitra  
 
 
UZNESENIE č. 01/02/2015 
AS FPV UMB schvaľuje predložený návrh interných členov a externých členov VR FPV UMB bez 
pripomienok (10 za; 0 proti; 0 sa zdržal). 
 
 
K bodu č. 2: 
Prodekanka Spodniaková uviedla materiál Harmonogram štúdia na FPV UMB pre akademický rok 
2015/2016 
 
 
 



Diskusia: 
študent Tarič – zapisovanie predmetov do AIS-u a možnosť študenta vymazávať zápisy. Vysvetlenie 
prečo to nie je možné podala prodekanka Spodniaková.  
 
UZNESENIE č. 02/02/2015 
AS FPV  UMB schválil  Harmonogram štúdia na FPV UMB pre akademický rok 2015/2016 bez 
pripomienok (10 za; 0 proti; 0 sa zdržal). 
 
K bodu č. 3:  
študent Tarič – tlmočil názor skupiny študentov na delenie prospechového a motivačného štipendia. 
Spôsob delenia vysvetlili dekanka Kmeťová a prodekanka Spodniaková.  
dekanka Kmeťová – oslovila členov senátu, hlavne za študentskú časť, o potrebe komunikácie 
študentov voči vedeniu fakulty, lebo keď nie je komunikácia nie je ani riešenie. 
  
Záverom predsedkyňa AS FPV doc. Očkajová poďakovala prítomným za účasť. 
 
 
 
 

  Doc. Ing. Alena Očkajová, PhD.  
       predsedkyňa AS FPV UMB 

 
Zapísala : 
Kollárová Elena 
 
 


